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A Úvod, podklady a průběh hodnocení 

Doktorský studijní obor Německá literatura je hodnocen v souladu s čl. 8 Pravidel systému zajišťování a vnitřního 

hodnocení kvality UJEP a v souvislosti s podáním žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu v roce 

2019. Jako podklad pro hodnocení studijního oboru byla zpracována Vlastní hodnotící zpráva garanta studijního 

programu/oboru vč. statistické části, která byla následně rozeslána členům pracovní skupiny. Členové pracovní 

skupiny měli mimo ní ještě k dispozici veřejně dostupné informace, jimiž byly odkazy na akreditované studijní 

programy a studijní obory na UJEP (https://www.ujep.cz/cs/studijni-programy) a na studijní programy a katalog 

předmětů (ECTS Information package; http://tom.ujep.cz/search/?lang=cs) a na portálu STAG 

(https://portal.ujep.cz/portal/). 
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doc. Mgr. Renata Cornejo, Ph. D.         KGER, interní členka 

PhDr. Jiří Koumar, Ph.D.                       KHI, interní člen 

Mgr. Ivana Havlínová, Ph.D.                  KPF, interní členka 
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Mgr. Tomáš Hejduk, Ph.D.        Univerzita Pardubice, externí člen 

Bc. Michal Jirman         KHI, student 
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Ing. Helena Kovalová 
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B Závěry, shrnutí výsledků hodnocení a návrhy opatření 
 

Doktorský studijní obor Německá literatura byl dobře hodnocen z hlediska zabezpečení akademickými pracovníky, 

jejich publikační činnosti a zapojení do dění a workshopů v germanistice v České republice i v zahraničí. 

Připomínka se týkala nízkého počtu studentů a relevance studia i vzhledem ke klesajícímu počtu zájemců o 

postgraduální studium. Vedoucí katedry germanistiky považuje studium i přes nízký počet doktorandů za velmi 

prospěšné a přínosné pro katedru celkově a pro připravovanou akreditaci plánuje úpravu doktorského oboru tak, 

aby zahrnoval i oblast filologie. Tím by měl být atraktivnější pro širší okruh uchazečů. 
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